



WORLD RELIGION DAY

January 17th, 2021

WHEREAS, religion exerts a powerful influence on the development of civilization, and the unification of humanity; and

WHEREAS, the City of Ottawa enjoys a rich tradition of interfaith cooperation, and is home to followers of many of the world's religious faiths; and

WHEREAS, the City of Ottawa has a long-standing commitment to the development of a diverse society in which the achievements, cultural heritage, and religious conviction of all citizens is recognized and respected;

THEREFORE, I Jim Watson, Mayor of the City of Ottawa, do hereby proclaim **January 17th, 2021 World Religion Day** in Ottawa, in hope of fostering harmony amongst our diverse peoples.

JOURNÉE MONDIALE DE LA RELIGION

Le 17 janvier 2021

ATTENDU QUE la religion exerce une forte influence sur le développement de la civilisation et sur l'unification de l'humanité; et

ATTENDU QUE la Ville d'Ottawa jouit d'une riche tradition de collaboration interconfessionnelle et abrite des fidèles d'un grand nombre de confessions religieuses du monde entier; et

ATTENDU QUE la Ville d'Ottawa a depuis longtemps pris l'engagement de développer une société diversifiée au sein de laquelle les réalisations, le patrimoine culturel et les convictions religieuses de tous sont reconnus et respectés;

PAR CONSÉQUENT, je, Jim Watson, maire d'Ottawa, proclame par la présente le **17 janvier 2021 Journée mondiale de la religion** à Ottawa, dans l'espoir de favoriser l'harmonie entre nos diverses communautés.

Jim Watson
Mayor / Maire

